

## 关于对研究生拟退学处理决定的公告

南方科技大学力学与航空航天工程系 2023 级博士研究生 Muhammad Imam AMMARULLAH，学号 12331130。因在学校规定期限内未注册而又未履行暂缓注册手续，根据《南方科技大学研究生学籍管理规定》（南科大〔2022〕90 号）第二十一条的规定，力学与航空航天工程系拟对 Muhammad Imam AMMARULLAH 予以退学处理。

培养单位多次联系 2023 级博士研究生 Muhammad Imam AMMARULLAH，均未收到本人回应。现根据《南方科技大学研究生学籍管理规定》第二十二条的规定，向其公告送达拟退学处理决定书（见附件），自本公告发出之日起经十个工作日即视为送达。

力学与航空航天工程系

2024 年 3 月 25 日



Announcement on the Proposed Decision to Terminate Graduate  
Student Registration

Muhammad Imam AMMARULLAH (SUSTech ID:12331130) is a doctoral student of the Department of Mechanics and Aerospace Engineering enrolled in 2023. In the Spring semester of 2024, Muhammad Imam AMMARULLAH failed to register before the deadline set by Southern University of Science and Technology (hereafter the University) nor requested late registration. According to *Article 21, the Regulations on the Administration of the Student Status of the Graduate Students in Southern University of Science and Technology*, the Department proposes a termination of the student's registration with the University.

The Department cannot reach the student regardless of multiple attempts. According to *Article 22, the Regulations on the Administration of the Student Status of the Graduate Students in Southern University of Science and Technology*, the Department delivers this proposed decision in the form of an announcement (see attachment). It shall be deemed that the student has been notified after the 10th working day on which such announcement is made.

Department of Mechanics and Aerospace Engineering, SUSTech

March 25, 2024



# 力学与航空航天工程系关于 Muhammad Imam AMMARULLAH 予以退学的拟处理决定

Muhammad Imam AMMARULLAH (学号 12331130, 护照号 B6551053), 男, 力学与航空航天工程系力学专业 2023 级博士研究生。2024 年春季学期未在学校规定期限内注册而又未履行暂缓注册手续。该生的导师、该生研究课题所在的创新智造研究院、力学与航空航天工程系与工学院、国际合作部多次联系学生, 均未收到学生的应答和回复。

根据《南方科技大学研究生学籍管理规定》(南科大(2022)90号)第三章第二十一条的规定, 经力学与航空航天工程系教学委员会研究, 拟对 Muhammad Imam AMMARULLAH 予以退学处理。

如学生对本拟处理决定有异议, 可在接到拟处理决定书之日起五个工作日内, 向力学与航空航天工程系教学委员会提出书面申辩, 逾期申辩将不予受理。

联系电话: 0755-8801 8154

联系邮箱: mae@sustech.edu.cn



**The Proposed Decision on Terminating the Registration of  
Muhammad Imam AMMARULLAH  
by the Department of Mechanics and Aerospace Engineering**

Muhammad Imam AMMARULLAH (SUSTech ID:12331130, Passport No.B6551053), enrolled in the degree program of Mechanics in 2023, is a doctoral student of the Department of Mechanics and Aerospace Engineering (hereafter the Department). In the Spring semester of 2024, Muhammad Imam AMMARULLAH failed to register before the deadline set by Southern University of Science and Technology (hereafter the University) nor requested late registration. Regardless of multiple attempts, none of the supervisor, the SUSTech Institute for Manufacturing Innovation with which the student is affiliated, the Department, the College of Engineering, and the Office of International students could reach the student.

*According to Article 21, the Regulations on the Administration of the Student Status of the Graduate Students in Southern University of Science and Technology, MAE Committee on Teaching proposes a termination of the student's registration with the University.*

---

If the Student has any objection to this proposed decision, he may file a written defense to the Department within 5 working days from the date of receipt of this notice. A late appeal will not be accepted.

The Department may be reached at 0755-88018154 or mae@sustech.edu.cn.

Department of Mechanics and Aerospace Engineering, SUSTech

March 25, 2024

